


Safety Labels

Read these labels carefully and don't remove them.

If a label comes off or becomes hard to read, contact your dealer for replacement.

(For Canada)

AVIS IMPORTANT
Conducteur seulement. Aucun passager.
Cette motocyclette est vendue sans garantie. L'acheteur prend tous les risques tant qu'à la performance et la qualité.
Lire le manuel du propriétaire.
CE VÉHICULE A ÉTÉ CONÇU ET FABRIQUÉ POUR ÊTRE EMPLOYÉ LORS DE COMPÉTITIONS SEULEMENT. NON CONFORME AUX NORMES FÉDÉRALES DE SÉCURITÉ DES VÉHICULES AUTOMOBILES OU LES NORMES AMÉRICAINES EPA ANTIPOLLUTION ET ANTIBRUIT DE MOTOCYCLETTE.
L'utilisation sur les rues, routes, autoroutes publique ou hors route à des fins récréatives est illégale. Les lois provinciales et fédérales interdisent l'utilisation de ce véhicule sauf lors de courses organisées ou événements compétitifs sur circuit fermé. Ou par l'obtention d'un permis d'une agence gouvernementale locale ayant juridiction.

IMPORTANT INFORMATION 
Operator only. No passengers.
This Honda Motorcycle is sold as is without warranty, and the entire risk as to quality and performance is with the buyer. Read owner's manual.
THIS MOTORCYCLE IS DESIGNED FOR CLOSED COURSE COMPETITION USE ONLY.
IT DOES NOT CONFORM TO FEDERAL MOTOR VEHICLE SAFETY STANDARDS, U.S. EPA MOTORCYCLE NOISE STANDARDS OR U.S. EPA EMISSION STANDARDS.
Operation on public streets, roads, highways or for off-road recreation is illegal. State and Federal laws prohibit operation of this vehicle except in an organized racing or competitive event on a closed course or by permit issued by the local governmental agency having jurisdiction.

